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Afdelingsbestyrelsesmøde dagsorden

Emner 
Markvandring og sommerfest 

Tid 
Mandag den 3. juni 2024 

kl. 16.00 

Sted 
Beboerhuset 

Indkaldt 
Dorthe Pilgaard, referent 

Erik Hald 

Karen Nielsen 

Lisa Fuhlendorff 

Solveig Pedersen (suppl.)  

Torben Ringsø Jensen, formand 

 

Dagsorden og referat 

Overblik: På torsdag er der markvandring og derfor er det vigtigt at vi går lidt grundigt til værks 

med det. 

1. Godkendelse af dagsorden og samt referat 

Beslutning:  

2. Økonomi 

Beslutning:  

3. Bestillinger og køb 

Der er blevet bestilt en ris/ros-postkasse og så er der blevet forespurgt til en parasolfod til øverste 

gård. Orientering fra Lisa og Torben 

Orientering:  
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4. Sommerfest rykker vi til en senere dato 

På grund af forhåndsafbud fra mange foreslår vi at rykke datoen en uge eller to? Afstemning på 

Facebook viser at der er interesse for en sommerfest og vi er ikke forpligtet til at afholde den i 

’sankthans-ugen’. 

Beslutning:  

5. Markvandring 2024 

Bestyrelsen må gerne have en ønskeliste klar til på torsdag. Har man noteret fejl eller mangler, 

som skal med? 

Sidste gang listede vi: 

- Inddækningen på tilbygningen hos Arne og Flemming Pedersen 

- Terrassen ved beboerhuset 

- Gildesalen (der er kommet et oplæg fra Morten, som rundsendes) 

- Evaluering af havevandringen (tidspunkt og effekten) 

Siden sidst har der været spurgt til: 

- Redskaber i skurene 

- Naturhegnet vs. Herning Kommune 

- Pleje af frugttræerne 

Liste til på torsdag: 

6. Siden sidst 

Der har været brud på rørene under nr. 41C, men det skulle nu være udbedret.  

Ellers har det været en stille måned præget af café i pavillonen, fællesspisning og havedage ved 

væksthuset.  

Café og fællesspisning har som sædvanlig stor tilslutning.  

Skovhaven og havedage fortsætter. Skovhaven er ved at nå i mål med plantningen med 

bunddække, bærbuske og frugttræer. Det gode vejr betyder, at der kommer mange kommentarer 

fra forbipasserende på naturstien, som alle roser projektet. 

7. Næste møde: 

Beslutning:   
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8. Punkter til næste bestyrelsesmøde 

 

9. Evt. 

 Fællesspisning:  

 

Med venlig hilsen 

Torben Ringsø Jensen 

/formand 

 

Dorthe Pilgaard 

/referent 

 

Bilag A Bestyrelsesmøde referat 6. maj 2024 


